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ARTIKEL 47 VRAGEN  BINNENGEKOMEN 
 TEAM DOCUMENTSERVICES 
 D.D. 28-06-2019 
 No. 2019-18955 
 Portefeuillehouder: Weth. Krabbendam 
   en weth. Janssen 
 Organisatieonderdeel: Ruimte-Mobiliteit 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992  
6201 BZ Maastricht 
 
Maastricht, vrijdag 28 juni 2019 
 
Betreft: Art. 47 vragen van CDA inzake Veilig Verkeer Nederland Maastricht.  
 
Geacht college,  
 
Tot onze grote verbazing heeft de CDA fractie Maastricht kennis genomen van het bericht dat VVN 
Maastricht als afdeling is gestopt. In een reactie geven zij aan dat zij, ondanks jarenlange inzet, (ruim 22 jaar) 
voor Maastricht, door de beroepsorganisatie VVN en door de gemeente Maastricht worden gezien als 
mensen zonder kennis. 
 
De gemeente Maastricht, afdeling mobiliteit, zou de voorkeur hebben afgegeven om alleen nog met de 
beroepsorganisatie van VVN zaken te willen doen. Volgens VVN Maastricht heeft de gemeente bij scholen 
aangegeven dat, als de school wil praten over de veiligheid rondom scholen, zij bij de gemeente moet zijn of 
bij de beroepsorganisatie van VVN en niet meer bij de afdeling VVN Maastricht.  
 
De fractie CDA Maastricht heeft meerdere malen aandacht gevraagd voor de situatie van VVN Maastricht, 
die in 2017 nog de Vrijwilligersprijs Veiligheid heeft ontvangen. Het verzoek van VVN Maastricht aan de 
beroepsorganisatie, voor een gesprek, heeft niet geleid tot een oplossing en voortbestaan van VVN 
Maastricht. Wij betreuren de gang van zaken en hebben de volgende vragen aan het college:  
 

1. Is het college op de hoogte van de ontwikkelingen en opheffing VVN afdeling Maastricht?  
2. Welke inspanningen heeft het college gedaan om een oplossing te vinden voor de ontstane situatie 

tussen VVN, gemeente en VVN Maastricht? 
3. Is het college op de hoogte dat VVN Maastricht een doorstart wil maken onder de naam Veilig 

Verkeer Maastricht? Zo ja, wat heeft het college met die informatie gedaan?  
4. Kunnen de vrijwilligers van Veilig Verkeer Maastricht rekenen op voldoende draagvlak en 

ondersteuning van de Gemeente? 
5. En worden zij betrokken bij beleidsvraagstukken? Zo nee, waarom niet? 

 
Met vriendelijke groet, 

 
Gea van Loo  
Namens de fractie CDA Maastricht 
 


